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Vážené zastupitelstvo, vážení přítomní, 

dovolte mi, abych vás informovala o dění v obci, kde se již zase život vrátil do normálu a 

doufejme, že to tak vydrží i nadále. 

V souvislosti s koronavirovou epidemií jsme nechali umýt a vydesinfikovat kontejnery na 

komunální i tříděný odpad.  

 

Investice v obci: 

Rekonstrukce knihovny je téměř před dokončením. Plánuje se slavnostní otevření na měsíc 

září, abychom mohli zapojit i žáky z naší školy a školky. Oprava komunikace od garáží ke 

škole je také v plném proudu a aktuálně řešíme i konkrétní požadavky občanů, jako jsou např. 

nájezdy do garáží sjezdy k zahradám atd. Dotace, o kterou jsem na tuto akci žádala, nám 

bohužel z důvodu vyčerpání prostředků nebyla z Karlovarského kraje přidělena. Smutné je na 

tom to, že kraj vůbec nehodnotí potřebnost akce, ale kritériem je pořadí, ve kterém žádost 

dojde. Hodnocena je zde tedy spíš rychlost internetu konkrétní obce. Naše žádost byla 

doručena 57 vteřin po spuštění portálu, a to z důvodu jeho přetíženosti. 

 

Pokud dnes zastupitelstvo schválí finance na vybudování zábradlí u hřiště a pěšiny v parku za 

garážemi u OÚ, bude toto provedeno ještě tento měsíc. Cvičební prvky u hřiště, které jsme 

reklamovali z důvodu vyskytující se rzi, byly již řádně opraveny.  

 

PD na rekonstrukci veřejného osvětlení probíhá dle plánu a nyní již čekáme, kdy budou 

vypsány konkrétní dotační tituly., abychom se mohli přihlásit. 

 

Ve spodní části obce v blízkosti vysazené lípy, jsme svépomocí vybudovaly okrasný záhon, 

který bude na podzim osázen. Dále již probíhá oprava fasády na dílně, která slouží pro 

zaměstnance úřadu. 

 

 Tolik k dnešní zprávě, děkuji za vaši pozornost.  


